



Call for delegate applications to the 2012 Australia-China Youth Dialogue

*At 40 there are no doubts:
Next steps in Australia-China relations*

The Australia-China Youth Dialogue (ACYD) is currently accepting applicants for the 2012 ACYD, to be held in Beijing and Chengdu, China from 19 to 24 October. Delegate applications are open to Chinese applicants until 15 September 2012, and to Australian applicants until 31 August 2012.

ACYD

The ACYD aims to promote frequent and meaningful engagement between young adults in China and Australia who are interested in furthering Australia-China relations. The ACYD was founded to promote sophisticated cross-cultural understanding among Australians and Chinese and to enhance Sino-Australian relations by bringing together key people from both sides to forge deeper connections for the future.

2012 ACYD

This year, the Australia-China Youth Association, in partnership with the China University Media Union and the All-China Youth Federation's "Dialogue with the World" series will present the 2012 ACYD from Beijing and Chengdu, China.

From 19 to 24 October, the 2012 ACYD will bring together 30 future leaders from Australia and China to discuss, debate and analyse key issues that will shape Sino-Australian relations in the coming decades. Issues on the agenda include:

- Economic reform and rebalancing
- Government reform and innovation
- Geopolitics in the Asian Century
- New development challenges as China modernizes
- Environment, energy and climate change
- The Rule of Law

The ACYD has a record of attracting top calibre speakers including The Hon Bob Hawke (former Prime Minister), Craig Emerson (Australian Trade Minister), The Hon Michael Kirby AC CMG (Former Australian High Court Justice), and Professor Ma Jun (Respected Chinese environmentalist and investigative journalist). The 2012 ACYD is set to continue in this vein with confirmed speakers including Gillian Mellsop (UNICEF Representative to China), Michael Lynch (CEO of the West Kowloon Cultural District Authority and Board Director of the Australian Broadcasting Corporation), and Ma Guonan (Senior Economist at the Representative Office for Asia and the Pacific, Bank of International Settlements).

Apply now!

We are currently seeking applications from exceptional young Australians and Chinese, aged 18-35 and who have a demonstrated interest in Sino-Australian affairs whether that interest lies in diplomatic/international relations, politics, defence/security, journalism, international business, law academia, creative industries and or other.

Applicant requirements

To be eligible to apply as a delegate to the 2012 ACYD you must be:

- Between the ages of 18-35
- Australian (Citizen or Permanent Resident) or Chinese (including Hong Kong and Taiwan)
- Have a demonstrated interest in the Sino-Australian dialogue
- A willingness to engage with other delegates and meaningfully participate in the programs provided throughout the 2012 ACYD

Application process

To be considered for this program, interested parties should submit the following materials to acyd2012@acya.org.au with the subject line "Application for 2012 ACYD":

- Current CV, including nationality and date of birth
- Cover letter
- Your cover letter should address:
 - Your motivation for attending the 2012 ACYD
 - What you think you can bring to the 2012 ACYD
 - What you hope to gain from the experience

More information

For more information about the 2012 ACYD, including Frequently Asked Questions, please visit: www.acyd.org.au. Follow the ACYD on Twitter for regular updates at www.twitter.com/ACYDdialogue

Contact - Australia

Dominic Meagher
Project Director, ACYD
dominic.meagher@acya.org.au
+61 431 965 363

Contact - China

Joel Wing-Lun
Communications Director, ACYA
joel.wing-lun@acya.org.au
+86 15101668422

Please Note: The Australia-China Youth Dialogue does not accept liability for any loss, damage or injury incurred during the Dialogue. All delegates will be responsible for their own travel and personal insurance throughout the duration of the 2012 ACYD and final acceptance to the 2012 ACYD will be conditional upon proof of purchase of relevant travel and personal insurance.



即刻开始申请

2012 中澳青年对话

四十而不惑：

中澳关系的下一步

2012 年中澳青年对话 (ACYD) 活动现在开始接受申请。该活动计划于 10 月 19 日至 24 日分别在北京和成都举行。中国代表的申请截止时间为 2012 年 9 月 15 日，澳大利亚代表的申请截止时间为 2012 年 8 月 31 日。

中澳青年对话 (ACYD)

中澳青年对话旨在促进对中澳关系感兴趣的两国青年频繁和深刻地交流。中澳青年对话活动提供了一个双边交流的平台，将推动中澳两国人民的跨文化交流和深度理解，为未来建立更广的关系打下基础。

2012 中澳青年对话 (2012 ACYD)

今年，中澳青年联合会和中国高校传媒联盟，主办“和世界对话”系列活动的中华全国青年联合会合作，将在中国的北京和成都两地联手推出“2012 中澳青年对话”活动。

此次对话活动时间为 2012 年 10 月 19 日至 24 日，甄选 30 名分别来自澳大利亚和中国的未来领袖汇聚北京和成都，讨论、辩论和分析影响未来中澳关系的重要议题。此次对话活动的议题包括：

- 经济改革与调整
- 政府改革与创新
- 亚洲世纪的地缘政治
- 中国现代化进程的新挑战
- 环境、能源和气候变化
- 法治

中澳青年对话历来吸引高层次知名人士出席并发言，例如鲍勃·霍克（澳前总理）、克莱格·埃莫森（澳贸易部长）、迈克尔·卡比（澳高等法院前法官）以及马钧教授（中国知名环保人士、调查记者）。2012 年的对话延续辉煌，成功邀请到以下确认出席嘉宾：麦吉莲（联合国儿童基金会驻华代表）、Michael Lynch（西九龙文化区管理局行政总裁；澳大利亚广播公司董事）、马国南（国际清算银行亚太代表处高级经济学家）等。

即刻申请！

目前我们正在等待年龄在 18 – 35 岁之间、对中澳事务有兴趣的杰出澳大利亚和中国青年提交申请。这种兴趣可以体现在外交/国际关系、政治、国防安全、新闻、国际商务、法律、创意产业或其他学科。

申请者条件

2012 年中澳青年对话的代表申请者必须满足以下条件：

- 18-35 岁之间
- 澳大利亚（公民或永久居民）或中国国籍（包括香港和台湾）
- 对中澳对话表现出兴趣
- 积极参与 2012 年中澳青年对话的各个项目，乐意与其他代表交流互动

申请办法

感兴趣的申请者应该发送主题为“Application for 2012 ACYD”的邮件至 acyd2012@acya.org.au，邮件需包含以下材料：

- 个人简历（包含国籍和出生日期）
- 申请信

申请信中应阐明：

- 您想参加中澳青年对话的原因；
- 依您所见，您可以为此对话带来什么；
- 您期望从该经历中收获什么

更多信息

如需了解更多有关 2012 年中澳青年对话活动的信息，包括常见问题及回答，请访问：<http://acyd.org.au/>
在 Twitter 上关注中澳青年对话及更新，请点击 www.twitter.com/ACYDialogue

联系人 - 澳大利亚

Dominic Meagher
Project Director, ACYD
inic.meagher@acya.org.au
+61 431 965 363

联系人 - 中国

Joel Wing-Lun
Communications Director, ACYA
joel.wing-lun@acya.org.au
+86 15101668422

请注意：中澳青年对话不承担发生在活动期间的任何损失、损害或损伤的赔偿责任。所有代表将负责自己在对话期间的旅行和医疗保险。